

PRAYER REQUESTS FOR: Jordan

1. Praise for **freedom of worship** and **protection of King Abdullah**. Pray for protection to all believers. Pray for continued peace and the role of **Jordan Theological Seminaries** in teaching & training Christian workers in the Arab world.
2. Praise for the growth in all **evangelical churches** and for the continued effectiveness of the **new Evangelical Baptismal site**. Pray that the present unrest in the Arab world will not discourage the **believers in Jordan**. Pray for the limited **hydraulic resources** to be used wisely.
3. Completion of the special **Christian conference center** in Amman. Effective ministry among **Iraqi Refugees** that are over one million.

Lebanon

1. Praise for the growth of the new churches in Lebanon. Esp. for the churches in: **Bourj Hammoud, Sid Albousherieh, Bousherieh, Ballouneh, Ain Ebel, and the church in Zahle**. Pray for more **dedicated workers** to be sent to Lebanon.
2. Praise for the many recently **saved** in Lebanon. Pray for the ministry among **Druze & Shiites**. Pray for the continued effectiveness of **Evangelical crusades** & of **Christian media ministry**.
3. Praise for the continued **peace and stability** in Lebanon, pray that it will continue and for a **new & effective government** to be formed. Also for continued protection for the **President and his government**. Pray for a **wide Revival**.

Algeria, Morocco & Tunisia

1. Praise for continued growth of the **believers in Algeria** who number over 200,000. Pray that pressure will be lifted off **the 40 official churches & all Home meetings**. Pray for strengthening of the believers in the midst of the **fears** that are spreading.
2. For the many **home meetings in Tunisia** to be safe, to persevere and to continue to grow and adjust to the new administration. Pray that **fear** will have no effect on ministry.
3. More growth to the many **Church-Home meetings** throughout **Morocco** despite the recent government crackdown on Christians. Pray for protection to all **Christian Workers**. Pray for the **Printing of the NT, & completion of the OT in Amazegan**.

Egypt

1. Praise for the ever increasing **converts from Islam**. Pray that the **recent revolution will not be hijacked by extremists**. Praise for the **increasing attendance in church meetings**. Pray that the believers will be more encouraged in **spreading the gospel throughout Egypt**.
2. Praise for the growth of **satellite Christian TV, and radio programs**. Pray for their continued impact. Pray for the coming **parliament & presidential elections** to bring a **moderate and stable government**.
3. Praise for the ministry of **Christian publications**. Pray for **all branches of Salvation of Souls Society** to continue unhindered & effective in their outreach. Pray for protection from all **economical temptations** to compromise. Pray for **more jobs for the youth**.

طلبات الصلاة من أجل: الأردن

١. شكر وامتنان من أجل استمرار حرية العبادة، وحماية الملك عبدالله. طلبة أيضاً لاستمرار السلام ودور **معاهد اللاهوت** لتعليم وتدريب الخدام المسيحيين من مختلف البلاد العربية.
٢. شكر من أجل نمو الكنائس واستمرارية خدمة المغطس. طلبة كي لا تؤثر الاضطرابات الجارية في العالم العربي على المؤمنين في الأردن. صلاة من أجل استخدام المياه الشحيحة في الأردن بحكمة.
٣. تكميل القاعة الخاصة للاجتماعات في ضاحية عمان. طلبة من أجل الخدمة بين العراقيين البالغ عددهم نحو المليون ولأجل ارسال فعلة أكثر في وسطهم.

لبنان

١. شكر وامتنان من أجل ثبات ونمو الكنائس الجديدة في لبنان وخصوصاً كنيسة سد البوشرية وكنيسة بلونة، وكنيسة عين ابل، وبرج حمود والكنيسة في زحلة. صلاة من أجل ارسال فعلة أمناء للخدمة في لبنان.
٢. شكر وامتنان من أجل خلاص النفوس الذي يشهده لبنان. وطلبة من أجل خدمة الدروز و الشيعة ولأستمرار الحملات الكرازية وخدمة الاعلام.
٣. شكر لأجل استقرار الأمن والدولة والتمسك بالاستقلال. طلبة أن يستمر هذا الهدوء ولأجل إقامة حكومة جديدة وفعالة. أيضاً من أجل استمرار حماية رئيس الجمهورية وحكومته. طلبة لاجل نهضة شاملة في لبنان.

الجزائر، المغرب وتونس

١. شكر وامتنان من أجل النمو المستمر للمؤمنين في الجزائر الذين يفوق عددهم المئتي ألف. صلاة لرفع القيود عن ال ٤ كنيسة المصحح بها وعن اجتماعات البيوت. طلبة لتشديد المؤمنين وسط الاضطرابات والمخاوف الجارية حالياً.
٢. من أجل سلامة وانتعاش اجتماعات البيوت العديدة في تونس. ولكي تجد نعمة في عيني الحكومة الجديدة.
٣. نمو الكنيسة في المغرب بالرغم من الاضطهادات الحالية. تعضيد وحماية للخدام والمرسلين في المغرب ولاجتماعات البيوت المنتشرة في البلاد. طلبة لأجل طباعة العهد الجديد واكمال ترجمة العهد القديم بالأمازيغي.

مصر

١. شكر من أجل المنتصرين المتزايد عددهم. طلبة لكي لا تُسرق الثورة لمصلحة المتطرفين في مصر. شكر لازدياد الحضور في كافة الكنائس. صلاة لكي تزداد جسارة المؤمنين في الكرازة بالإنجيل في كل مصر.
٢. شكر من أجل فاعلية القنوات الفضائية والإذاعات المسيحية. طلبة لأجل نزاهة انتخابات مجلس الشعب والانتخابات الرئاسية القادمة.
٣. صلاة لفاعلية أكثر لجمعيات خلاص النفوس. شكر من أجل استمرار وفاعلية خدمة المطبوعات. وطلبة أيضاً من أجل إبطال كل المغريات وخصوصاً الاقتصادية التي تبعد عن المسيح. طلبة لتوافر فرص العمل للشباب.